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- CZ24 News | 18. září 2021

USA: 47-ročná kresťanská misionárka a nigérijská imigrantka je po očkovaní vakcínou od Pfizeru
proti ochoreniu Covid-19 trvale hendikepovaná a od zdravotníckeho establišmentu dostáva samé
lživé vysvetlenia.

Svoju druhú dávku mRNA vakcíny dostala pani Jummai Nacheová podľa informácií uvedených na
stránke GoFundMe (ktorá pomáha so súkromnými zbierkami), 1. februára 2021.

 

Vrátila sa do práce a okamžite pociťovala bolesti v hrudi. Nepríjemné pocity a bolesť trvali až do 6.
februára, kedy ju jej manžel, pán Phillip Nache, odviezol na pohotovosť.

Lekári jej spravili elektrokardiogram (EKG), no povedali, že s jej srdcom nič nie je. Napriek tomu, že
pani Nacheová bola „plne zaočkovaná“, lekári jej diagnistikovali ochorenie COVID-19.

Pán Nache nazval diagnózu „šokujúcou“, pretože jeho manželka pred podaním druhej dávky
experimentálnej mRNA vakcíny nejavila žiadne príznaky. Nemocnica pani Nacheovú prepustila
s príkazom riadiť sa smernicami CDC pre ochorenie COVID-19.

13. februára, keď sa jej stav zhoršil, sa pani Nacheová na pohotovosť vrátila. Na ďalšie pozorovanie
ju preložili do Zdravotného centra Minnesotskej univerzity.

Po zistení, že má katastrofálne nízke hladiny kyslíka a krvný tlak, ju lekári napojili na umelú pľúcnu
ventiláciu. „Zhoršovalo“ sa aj jej srdce.

Ďalšie diagnózy a amputácie
Lekári pánu Nacheovi povedali, že jeho manželka môže každú chvíľu zomrieť. Práve bojovala
s arteriálnymi krvnými zrazeninami, ischémiou a kardiomyopatiou.

Lekári odpojili umelú pľúcnu ventiláciu v správnom čase.

Pani Nacheová však potrebovala bilaterálnu transtibiálnu amputáciu – chirurgické odstránenie
oboch nôh pod kolenami. Silne poškodené má aj ruky, ktoré je po doliečení operovaných nôh
potrebné čiastočne či úplne amputovať.

Toto, bohužiaľ, nie je prvý prípad, kedy sme písali o amputáciách po očkovaní.

Dr. David Mears dostal experimentálnu vírusovú vektorovú DNA vakcínu AstraZeneca. Niekoľko
týždňov nato mu museli pod kolenom amputovať ľavú nohu.

Podobne ako u pána Mearsa, aj u pani Nacheovej sa po očkovaní zrejme vytvorili zrazeniny, ktoré
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viedli k hlbokej žilovej trombóze alebo ku kritickej končatinovej ischémii. Lekári, či už zámerne alebo
nie, pani Nachovej po prvej návšteve na pohotovosti o venóznej tromboembólii (krvných zrazeninách)
nič nepovedali.

Štúdia z roku 2010, publikovaná v časopise Anály hrudnej medicíny, zistila, že lekári
u asymptomatických pacientov často zabúdajú vykonať systematický skríning na venóznu
tromboembóliu.

V tomto prípade je však problémom to, že EKG urobené bolo, no oni povedali, že nič nenašli. Lekári
z Minnesotskej univerzity chcú, aby Nacheovci verili, že toto všetko bolo spôsobené „ochorením
COVID-19“ a nie vakcínou.

Lekárska gymnastika
Podľa pána Nacheho v laboratóriu stále existuje pôvodná krvná vzorka jeho manželky. Žiadali aj o
druhý a dokonca o tretí názor od nezávislých expertov.

Lekári pani Nacheovej povedali, že „srdce je na 100% uzdravené“. Tomu je však ťažké uveriť.

Nacheovci neveria ani príbehu o COVID-19. Pán Nache povedal, že CDC položil nasledovné otázky
(ktoré nebudú zrejme nikdy zodpovedané):

1. Keď sa začali jej príznaky, bol som s ňou, spolu sme jedli a spali, môj test však vyšiel negatívny
a nemal som žiadne symptómy. Prečo nie som pozitívny ja?

2. Ak dostala tú vakcínu pred vírusom, alebo ich dostala naraz, spôsobil také nežiaduce reakcie stret
ochorenia Covid-19 s vakcínou? Prečo nám o tom nedali vedieť CDC alebo Pfizer? Alebo, prečo pred
podaním vakcíny všetkých nežiadali, aby sa dali najprv otestovať na Covid-19?

3. Ak má vakcína poraziť vírus, či už jeho zničením, alebo oslabením jeho účinku, prečo to nežiaduce
ťažké poškodenie? Ak vakcína na zdolanie vírusu nezabrala, akú rolu zohrala vakcína v Jummainom
tele?

Prognóza a viera v Boha
Lekári z Minnesotskej univerzity hovoria, že nevedia overiť, či celú traumu spôsobila vakcína
spoločnosti Pfizer. Jediný „nezvratný“ dôvod, ktorý udávajú, je multisystémový zápalový syndróm
dospelých (MIS-A), spôsobený ochorením COVID-19.

Pani Nacheová bude potrebovať veľa ďalších operácií a v istom bode aj protézy. Na jej stránke na
LinkedIn sa píše, že bola líderkou študenského tímu na priemyslovke v Hennepine.

Tiež študovala, aby sa stala diplomovanou praktickou zdravotnou sestrou. Získala aj titul magistry
v kresťanskom vzdelávaní.

Manželia Nacheoci sú v Minneapolise známi svojou misionárskou prácou medzi africkými
imigrantmi. Nový život svojej ženy dáva pán Nache na rovnakú úroveň ako ten Jóbov v Biblii.

Jób, napriek svojej viere v Boha, bol prenasledovaný všemožným nešťastím, vrátane straty všetkých
svojich vecí a postihnutia chorobou. Utrpenie testuje vašu vieru v Boha a to je aj postoj Nacheovcov.

Od uverejnenia vyzbierala stránka GoFundMe skoro 104 000 dolárov.
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Ak chcete pomoc, nezmieňujte sa o „vakcíne“
Akonáhle ste zaočkovaní tými experimentálnymi mRNA či vírusovými vektorovými DNA jedmi, je len
otázkou času, kedy sa objavia nežiaduce účinky.

Väčšina príjemcov hrdo trpí, alebo zomrie, čo je u zaočkovaných ľudí znepokojivý model. Niektorí to
však naozaj oľutujú a keď sa objavia vedľajšie účinky, hľadajú pomoc. Prajem im veľa šťastia.

Zrejme najžiarivejším nami uvedeným príkladom toho, ako zdravotnícky establišment za každú cenu
bráni svoje smrtiace vakcíny, je pán Fred Pye.

Kanadskí zdravotníci pánu Pyeovi doslova povedali, že ak chce naozaj pomoc, aby sa lekárom
nezmieňoval o vakcínach. Lekárske bábky sa riadia príkazmi svojich pánov v spoločnostiach Pfizer,
Moderna, Merck, Johnson & Johnson, AstraZeneca a podobne.

Hippokratova prísaha je mŕtva. Zdravotnícky priemysel v rokoch 2020 – 2021 ukázal, aký naozaj je.
Je vašou voľbou, či vidíte to, čo je očividné, alebo ďalej kráčate na vlastnú popravu.

Majte sa na pozore a chráňte svojich priateľov a blízkych.
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